
南澳电气专业生产NAYD验电器功能检测装置

产品名称 南澳电气专业生产NAYD验电器功能检测装置

公司名称 南澳电气（武汉）有限公司

价格 100.00/套

规格参数 品牌:南澳电气
型号:NAYD
生产厂家:南澳电气(武汉)有限公司

公司地址 武汉市东湖高新技术开发区光谷大道60号光谷科
技产业园8栋

联系电话 027-87677658 15327206266

产品详情

 NAYD验电器功能检测装置NAYD Electroscope Function Detecting Set  

1、概述

本验电器功能检测装置，是依据中国电力公司颁发的标准和：DL740—2000于2000—11—03要求的基础上
研制而成，本产品各项指标均符合国标的要求。可按《电力安全工器具预防性试验规程》要求对验电器
功能检测，产品适用于所有与电力相关行业10KV及35KV，66KV、110KV、220KV、330KV电压等级的验
电器检测。

2、主要参数 

环境温度 10℃-40℃
湿   度 45%～ 75%RH
气   压 85kPa～ 106kPa
连续运行时间 连续运行。
支架规格 120×55×195（CM）
重   量 20（kg）

 

1. Overview

This electroscope function testing set, based on standards issued by China Electric Power Company and: DL740-2000
developed from the requirements on the basis of 2000-11-03, the product of the indicators are in line with national
standard requirements. According to "preventive test code for electrical safety, tools and instruments" requires
electroscope function testing, the product is suitable for all power-related industries 10KV and 35KV, 66KV, 110KV,



220KV, 330KV voltage level detection electroscope.

 

 2. Mian Data 

Around Temperature 10℃-40℃
Humidity 45%～ 75%RH
Air Pressure 85kPa～ 106kPa
Continuous Running Time Continue Working
Bracket Size 120×55×195（CM）
Weight 20（kg）
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